
Vali Baruş’tan Köse Dağı’na Tünel Vurgusu

Gümüşhane Valisi Aydın Baruş, ilçe ziyaretleri programı kapsamında 29 Kasım 2024
Cuma günü Köse ilçesinde bir dizi ziyaret ve incelemelerde bulundu.

Kaymakamlık önünde ilçe protokolü tarafından karşılanan Vali Baruş, Kaymakam
Hakan Öznay’ı makamında ziyaret ederek ilçenin genel durumu hakkında bilgi aldı.

https://gumushanedenhaber.com/vali-barustan-kose-dagina-tunel-vurgusu/


Ziyaretin ardından ilçedeki kamu kurum müdürlerinin katılımıyla düzenlenen
toplantıya başkanlık yapan Vali Baruş, Köse ilçesinde planlanan ve devam eden
kamu yatırımları hakkında detaylı bilgi aldı, kamu hizmetlerinin vatandaşlara en
iyi şekilde ulaşması için gereken hassasiyetin gösterileceğini söyledi.
Daha sonra 60.Yıl Ortaokulunda öğretmen ve öğrencilerle bir araya gelen Vali



Baruş, ilk olarak öğretmenler odasında okulda görev yapan idareci ve
öğretmenlerle buluştu. Vali Baruş, tek tek tanıştığı öğretmenlere “Çocuklar için
siz bir kurtarıcısınız. İyi birer insan olmalarını temin edin. Düzgün karakterli
olarak yetiştirilmelerinde sizlerin büyük emeği olacak” tavsiyesinde bulundu ve
7.sınıf öğrencilerini sınıflarında ziyaret ederek sohbet edip çeşitli
tavsiyelerde bulundu.
Her ilçe ziyaretinde olduğu gibi Köse’de de köy ve mahalle muhtarlarıyla buluşan
Vali Baruş, 60.Yıl Ortaokulu Salonunda gerçekleştirilen toplantıda muhtarlarla
tanışarak köylerin ve mahallelerinin mevcut durumu hakkında bilgiler aldı.
Toplantıda yaptığı konuşmada vatandaşların mutluluğunu artırmak, ihtiyaçlarını
karşılamak ve sorunlarına hızlı çözümler üretmek için muhtarlarla el birliğiyle
çalışmaya devam edeceklerini vurgulayan Vali Baruş, muhtarlara uyuşturucu,
dolandırıcılık gibi konularla ilgili önemli uyarılarda bulundu.
Köse’de devam eden en önemli yatırımlardan birisinin Gümüşhane-Bayburt
Havalimanı çalışması olduğunu kaydeden Vali Baruş, “Altyapı çalışmaları bitti
biliyorsunuz. Üst yapı çalışmalarında da inşallah önümüzdeki sene daha hızlı bir
ivme yakalanacak. 2026 sonu itibariyle de havalimanı inşaatının bitmiş olacağını
tahmin ediyoruz. Buraya önemli bir hareket getirecek. Değişik sektörlerin buraya
gelmesini temin edecek. İlçemiz bu sayede sosyal hayatı bakımından canlı hale
gelecek. Bundan da en fazla istifade edecek olan bizim çocuklarımız,
gençlerimiz” dedi.
Ulaşım koşullarının iyi hale getirmesinin Köse açısından son derece önemli
olduğunu vurgulayan Vali Baruş, “Bunda da başta Köse Dağı tünelinin yapılması
geliyor. Önümüzdeki yıllarda da gündemde olacak bir konu, havalimanı inşaatının
bitmesiyle birlikte. Ulaşım imkanları da iyileşirse ilçemizin çok daha iyi
koşullarda, hareketli bir ilçe olacağını düşünüyorum. Buna hazırlıklı olmak
lazım. Onun için de ilçede yapılan altyapı çalışmaları çok çok önemli. Doğalgaz
çalışmaları devam ediyor. Önümüzdeki yıl devam edecek. İnşallah buradaki
vatandaşlarımızın hayat standardı çok daha yükselecek doğalgaz çalışmalarının
tamamlanmasıyla birlikte. Hükümet Konağı inşaatımız devam ediyor. Diğer
çalışmaların da tamamlanmasıyla birlikte ilçe merkezimiz daha yaşanabilir bir
hale gelecek” diye konuştu.
Konuşmasında uyuşturucu ve madde bağımlılığına ayrı bir başlık açan Vali Baruş,
“Bütün idareciler olarak, okul aile birliği başkanları olarak, çocukların
velileri olarak sahip çıkmamız lazım çocuklarımıza. Onlarla çok iyi arkadaş
olmamız lazım. Her dertlerini dinlememiz lazım. Ve başlarına gelen her şeyden
haberdar olabilecek bir ilişki olması, iletişim olması lazım aramızda. Bunu
başarabilirsek bu sorunları önceden haberdar olur bu sorunlardan gerekli
tedbirleri alabiliriz. Bağımlılığa düşmüş bir kişinin tedavisi maalesef çok çok
zor. Yani bu derde düştükten sonra yandım dedikten sonra artık geri dönüş çok
çok zor oluyor. Önemli olan bu zehrin çocuklarımıza bulaşmamasını temin etmek”
ifadelerini kullandı.
Dolandırıcılık olaylarına karşı da muhtarları ve diğer vatandaşları uyaran Vali
Baruş, “Klorlama cihazlarının sağlıklı çalışıp çalışmadığı muhtarlarımız kontrol
etmesi gerekiyor. Depolarda eğer vatandaşlarımızın sağlığını tehdit edecek bir
kirlenme varsa bunların temizlenmesi gerekiyor. Artık kaynaklardan yeteri kadar
su çıkmıyor. Her yıl gelen gurbetçi sayısı da artıyor. Bedava olan şeyin değeri
bilinmez. Onun için bu su ihmallerinin önüne geçebilmek için su sayacı işini
gerçekleştirmemiz gerekiyor” dedi.
Toplantının ardından İlçe merkezinde esnafları ziyaret ederek hayırlı işler
dileyen ve girdiği bir çay ocağında vatandaşların fotoğraf çektirme isteğini de
geri çevirmeyen Vali Baruş, daha sonra Köse Belediye Başkanı Turgay Kesler’i
makamında ziyaret etti.



Ziyaret sırasında Başkan Kesler’den ilçe merkezinde yürütülen projeler ve
planlanan çalışmalar hakkında kapsamlı bilgi alan Vali Baruş, ardından 2020
yılında Giresun’un Tirebolu ilçesinde meydana gelen sel felaketi sırasında
arama-kurtarma faaliyetine katılmak için bölgeye giden ve menfezin çökmesi
sonucu şehit olan Jandarma Uzman Çavuş Burak Tok’un Köse ilçe merkezinde yaşayan
ailesini ziyaret etti.
Kur’an-ı Kerim okunarak dua edilen ziyarette, şehidimizin çocukları Miraç Aras
ve İkranur Tok’a çeşitli hediyeler takdim eden Vali Baruş, şehidimizin eşi Hacer
Tok ve babasıyla da bir süre sohbet ederek ailenin her zaman yanlarında
olduklarını ifade etti.
Modern bir yapıyla ilçe halkına daha iyi hizmet sunmak üzere yapımı devam eden
Hükümet Konağı inşaatında incelemelerde bulunan Vali Baruş, çalışmaları yerinde
değerlendirerek ilgili firma yetkilileri ve kurum temsilcilerinden projenin son
durumu hakkında detaylı bilgi aldı.
Köse ziyareti kapsamında son olarak ilçeye bağlı Örenşar köyünde faaliyet
gösteren Serra Tavukçuluk firmasını ziyaret eden Vali Baruş, tesiste yumurta
üretim sürecini başından sonuna kadar inceleyerek üretim süreçleri tesisin
kapasitesi, üretim metotları hakkında firma yetkililerinden detaylı bilgi aldı.
Yatırımcılara teşekkür eden Vali Baruş, “Böylesine modern bir tesisi Gümüşhane
ekonomisine kazandırarak istihdama katkı sunduğunuz için sizlere teşekkür
ediyorum. Üretimin artırılması ve yerel değerlerin geliştirilmesi adına bu tür
yatırımların destekçisi olacağız” dedi.
Kaynak: Gümüşhane Valiliği – 29.11.2024


